2025 Christmas Worship Jesus Christ Jesus C

By CBCOC Children

Jesus is the son of God The son of God The son of God Jesus is the son of God Jesus is God's son

耶穌是神的兒子 神的兒子 耶穌是神的兒子

He's my Savior, x8 I will praise Him, x8

他是我的救主 x8 我要赞美他 x8 This little light of mine, I'm gonna let it shine. X3 Let it shine Let it shine Let it shine

我这小小的光芒, 我要让它闪耀。x3 让它闪耀,让它闪耀 Happy Birthday, Jesus, I'm so glad it's Christmas, All the tinsel and lights,

耶稣,生日快乐!我真高兴圣诞节到了!到处都是彩灯和装饰品,

And the presents are nice, But the real gift is you! 礼物也很漂亮,

但你才是真正的礼物!

Happy Birthday, Jesus, I'm so glad it's Christmas, All the carols and bells,

耶稣,生日快乐!我真高兴圣诞节到了!所有的颂歌和铃铛,

Make the holidays swell,
And it's all about you.
Happy Birthday, Jesus! Jesus, I love you.

让节日更加美好! 这一切都是为了你。 耶稣,生日快乐!耶稣,我爱你! Happy Birthday, Jesus, I'm so glad it's Christmas, All the tinsel and lights,

耶稣,生日快乐!我真高兴圣诞节到了!到处都是彩灯和装饰品,

And the presents are nice, But the real gift is you! 礼物也很漂亮,

但你才是真正的礼物!

Happy Birthday, Jesus, I'm so glad it's Christmas, All the carols and bells,

耶稣,生日快乐!我真高兴圣诞节到了!所有的颂歌和铃铛,

Make the holidays swell,
And it's all about you.
Happy Birthday, Jesus! Jesus, I love you.

让节日更加美好! 这一切都是为了你。 耶稣,生日快乐!耶稣,我爱你! We wish you a Merry Christmas x3
And a happy New Year!
Merry Christmas! Amen!

祝您圣诞快乐! x3 新年快乐! 圣诞快樂! 阿门。